
اخبارخبر كوتاه
شهردار اهواز :

علیرغموجودمشکلاتمالی،درجهتتوسعهورزشهمگانیتلاشوهمکاریمیکنیم

شهردار خرم آباد در نشست ستاد دهه فجر شهرداری:

آیینهای دهه فجر باید در شان انقلاب برگزار شوند

در  اهواز  کلانشهر  شهردار  شاعری  موسی 
ورزش  توسعه  و  ترویج  تفاهم نامه  مبادله  جلسه 
همگانی استان خوزستان که در سالن شهید رجایی 
استانداری خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: اساسا 
شهر دارای روح و کالبد است، شهر را اگر موجودی 
زنده ببنیم، توجه یه روح  آن به همان اندازه توجه 
مشکلات  البته  افزود:  است.وی  مهم  آن  کالبد  به 
را  ایرادات جدی  ما  است،  زیاد  بسیار  شهرداری ها 
هم  شهری،  مدیریت  حوزه   در  که  قانون هایی  به 
شهرها  اداره  حوزه  در  هم  و  درآمدی  مباحث  در 
مجلس  امیدواریم  که  می دانیم  وارد  دارد  وجود 
چون  کند  مشکلات  این  برای  اساسی  فکری  آتی 
با شرایط فعلی و نبود مدیریت واحد شهری، اداره 
تعهدات  گفت:  است.شاعری  مشکل  بسیار  شهرها 
شده  گذاشته  شهرداری ها  گردن  به  زیادی  بسیار 
تعهدات  این  با  متناسب  آنها  اختیارات  درحالی که 
نمی باشد و دخالت های مختلفی هم در این زمینه 
صورت می گیرد.شهردار اهواز عنوان کرد: در سال 
رئیس  با  جلسه ای  شیراز،  فرودگاه  پاویون  در   ۸۸
بسیار  زمان  آن  ایشان  که  داشتیم  وقت  جمهور 
دولت  وظایف  از  وظیفه   ۲۳ باید  گفت  قاطعانه 
اختیارات  کنارش  در  و  دهیم  شهرداری ها  به  باید 

درحالیکه  شود  تعریف  نیز  لازم  درآمدی  منابع  و 
دارد. ادامه  داستان،  این  امروز  تا  موقع  همان  از 
استان  در  خصوصا  شهرداری ها  داد:  ادامه  وی 
از  هستند،  مواجه  متعددی  مشکلات  با  خوزستان 
اهواز که به عنوان یک کلانشهر که بودجه آن هم 
تا  باشد  استان  تمام شهرهای  بودجه  معادل  شاید 

زیرساخت ها  حوزه  در  استان  شهر  کوچک ترین 
درخصوص  اهواز  دارند.شهردار  متعددی  مشکلات 
بودجه سال آتی این شهر گفت: پیش بینی بودجه 
دو  معادل   ۹۹ سال  برای  اهواز  شهرداری  جاری 
برابر کل درآمد شهرداری در سال ۹۷ می باشد که 
این کار را بسیار دشوار می کند.شاعری بیان کرد: 

و  شهرداری ها  همگانی،  ورزش  توسعه  اصلی  رکن 
مدیریت شهری است. اسفند سال ۸۷ سند توسعه 
ورزش های همگانی امضا شد که طی آن سال ۱۵ 
مجموعه چندمنظوره و ۴۲ چمن مصنوعی که آن 
زمان در ایران تولید نمی شد ایجاد شد. اولین چمن 
مصنوعی را که وارد خوزستان کردیم، همان موقع 
از چین خریداری کردیم.وی افزود: امروز شهرداری 
اهواز ۷۸ زمین چمن مصنوعی دارد که البته بخش 
از آن هم تخریب شده است.شاعری گفت:  زیادی 
در  مردم  به  مناسب  خدمات  ارائه  و  شهر  توسعه 
جهت رسیدگی به روح شهر وظیفه ما است، توسعه 
شهری زمانی پایدار خواهد بود که شهر زنده باشد 
زمینه  این  در  همگانی  ورزش  توسعه  طبیعتا  که 
بسیار مهم است.شاعری بیان کرد: هدف ما توسعه 
نامه  تفاهم  این  است.  آن  عمومی  امکانات  و  شهر 
شهرداری  مجموعه  در  است.  خوبی  بسیار  حرکت 
کلانشهر اهواز هم ما این آمادگی را داریم تا به  هر 
میزانی که اداره کل ورزش و جوانان استان آمادگی 
زیاد  بسیار  مشکلات  تمام  رغم  علی  باشد،  داشته 
مالی و تنگناهایی که پیش روی ما است زیرساخت 
های لازم را در راستای توسعه ورزش همگانی ایجاد 

کنیم.

باشند  داشته  مردم  به  را  رسانی  خدمت  بیشترین  که  مدیرانی 
آباد  خرم  شهردار  مقدم  شریفی  گیرند.محمد  می  قرار  تشویق  مورد 
در سومین  نشست ستاد دهه فجر شهرداری با اشاره به لزوم اجرای 
منظم برنامه های این ستاد توسط مدیران گفت: آیینهای دهه فجر 
دراین  و  برگزار شود  ما  مردم  و  انقلاب  و  نظام  در شان  باید  امسال 
مسیر نباید از هیچ کوششی فروگذار کنیم.وی افزود:  تمام سازمان ها 
و بخشهای مختلف شهرداری باید وظایف خود را در بحث دهه فجر 
به طور منظم و با جدیت انجام دهند تا در آن  ایام با مشکل خاصی 
مواجه نباشیم.شهردارخرم آباد همچنین در حاشیه این نشست و در 
گفتگو با خبرنگار روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری با تاکید 
بر لزوم نوآوری در تبلیغات و آذین بندی دهه فجر و پرهیز از کارهای 
کلیشه ای و هزینه بر گفت:باید با نوآوری و خلاقیت و با حداقل هزینه 
ایام را در بین شهروندان  این  انقلاب و شکوه  حال و هوای روزهای 
ایجاد حال و شور و  این ستاد  ، به هرحال هدف اصلی  زنده کنیم  
نشاط انقلابي در مردم و آشنایی نوجوانان و جوانان با فضا و شعارهای 
انقلاب است.وی تصریح کرد:وظیفه اصلی ستاد دهه فجر شهرداری 
خرم آباد فضاسازی و اذین بندی معابر است که در این راستا اقدامات 
متعددی را در نقاط مختلف شهر پیش بینی کرده ایم. شریفی مقدم  
از برنامه هایی چون فضا سازي و آذین بندي معابر ، برگزاری مراسم 
های مختلف،  مشارکت در کمیته هاي مختلف ستاد دهه فجر استان  
،خصوصا در اقداماتی چون غبار روبی مزار شهدا ، دیدار و تجلیل از 
بهمن   ۱۲ در  انقلاب  نواي  نواختن  ر    ، شهرداري  شهداي  خانواده 
با  افتتاح چند پروژه عمراني، دیدار   ، از شهرداري مرکزي و مناطق 
نماینده ولي فقیه در استان و امام جمعه خرم آباد ، برگزاری نشست 
صمیمي بین شهرداري و شوراي شهر ، نور افشاني  معابر و میادین 

عنوان  به  شهر  سطح  در  انقلاب  روزهای  تصاویر  با  بنرهایی  ونصب 
برخی از اقدامات ستاد دهه فجر شهرداری خرم اباد در ایام مذکور نام 

برد.شهردار خرم آباد خبر داد:
انجام مقدمات تاسیس شهرداری بافت تاریخی خرم آباد

محمد شریفی مقدم شهردار خرم آباد در گفتگویی از انجام مراحل 
آباد خبر داد.وی  تاریخی شهر خرم  بافت  تاسیس شهرداری  مقدماتی 
آباد یک  تاریخی شهر خرم  بناهای  و  بافت  از  و حراست  گفت: حفظ 
وظیفه کارکردی شهرداری و همچنین یک وظیفه شهروندی ما به عنوان 
شهروندان این شهر است.شریفی مقدم افزود: بناهای تاریخی بخش مهمی 
از هویت ما هستند ،  از طرف دیگر  برای توسعه گردشگری که بهترین 
راه رونق اقتصادی و ایجاد اشتغال در خرم اباد است ما باید در راستای 
حفاظت از بناهای تاریخی بکوشیم.وی افزود:  از طرف دیگر با توجه به 
معضلات و خطرات ناشی از بافتهای فرسوده ،  بهسازی این بخشها یک 
ضرورت اجتناب ناپذیر است.شهردار خرم آباد ادامه داد: با توجه به این 
ضرورت ها مدیریت شهری در صدد است پس از انجام کارهای مقدماتی 
، اقدام به تاسیس شهرداری بافت تاریخی نماید که در نوع خود یک اقدام 
بی سابقه و بسیار تاثیرگذار به شمار می رود.وی در پایان اظهار داشت:  ما 
در اولین گام اقدام به ایجاد ستاد تاسیس بافت تاریخی خرم اباد نمودیم 
و  در تلاشیم که هرچه سریعتر این مهم به سرانجام رسیده و ما بتوانیم با 
بهره گیری از نظرات متخصصان امر و  تجربه دیگر شهرها قدمهای  موثری 
را در راستای بهسازی بافتهای فرسوده و صیانت بهتر از بافت تاریخی 

برداریم.محمد شریفی مقدم شهردار خرم آباد خبر داد:
تغییر نام بلوار بزرگ بهارستان به نام سردار شهید قاسم 

سلیمانی   نصب فوری تابلوهای بلوار سردارسلیمانی
شهرداری  با  گفتگو  در  آباد  خرم  شهردار  مقدم  شریفی  محمد 

نیوز از نصب تابلوهای مربوط به نامگذاری بلوار بهارستان به نام سردار 
تغییر  وتایید  تصویب  به  اشاره  با  داد.وی  قاسم سلیمانی خبر  شهید 
نام بلوار مذکور در کمیسیون نامگذاری )کمیسیون فرهنگی(شورای 
اعضای  و  آباد  خرم  شهری  مدیریت  گفت:  آباد  خرم  شهر  اسلامی 
شورای شهر در این راستا عزمی مشترک داشته و ما تلاش کردیم این 
مصوبه به دور از پیچ و خم زمانبر بورکراسی اداری به صورت ویژه و 

در اسرع وقت اجرایی گردد
پایان سردار سلیمانی را شهید راه امنیت  آباد در  شهردار خرم 
در  داریم  وظیفه  ما  همه ی  کرد:  خاطرنشان  و  توصیف   ایران  مردم 
سردار  راه  و  یاد  و  نام  داشتن  نگه  زنده  مسیر   در   ، خود  توان  حد 
شهید سلیمانی و همرزمانش تلاش کنیم و شهرداری خرم اباد یکی 
بود.گفتنی است  شریفی مقدم  بوده و خواهد  امر  این  پیشگامان  از 
 ۲ منطقه  شهرداری  جدید  ساختمان  نامگذاری  از  هم  این  از  پیش 

با نام سردار شهید سلیمانی علاوه بر یک خیابان مهم خبر داده بود.

آمادگی کامل شهرداری گرگان در 
فصل زمستان

از  گرگان  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
با  مقابله  برای  گرگان  شهرداری  کامل  آمادگی 
حوادث در فصل سرما خبر داد.موسی الرضا صفری 
عمومی  روابط  اطلاع رسانی  مرکز  با  گفت وگو  در 
شهرداری گرگان اظهار کرد: با توجه به قرارگیری 
وقوع  و  سرما  افزایش  احتمال  و  سرما  فصل  در 
با  گرگان  شهرداری  شهر،  سطح  در  برف  بارش 
آمادگی کامل برای مقابله با سرما و ارائه خدمات 
به شهروندان خدمت رسانی  به شهروندان  مناسب 
خواهد کرد.وی ضمن تاکید بر آماده به کار بودن 
این  در  کرد:  تصریح  سنگین  ماشین آلات  تمامی 
تن   ۲00 و  ماسه  و  نمک  کیسه  هزار   ۲ راستا 
ماسه در محل های مناسب دپو شده تا در صورت 
نیاز عملیات نمک پاشی انجام شود.معاون خدمات 
شهری شهرداری گرگان گفت: در سه نقطه شهر 
شهرداری  پیمانکار  شرکت های  توسط  گرگان 
تجهیز کارگاه انجام شده تا در صورت نیاز عملیات 
برف روبی، نمک پاشی، امدادرسانی و خدمات رسانی 
به شهروندان با سرعت بیشتری انجام شود.صفری 
بیان کرد: یکی از اقداماتی که شهرداری گرگان برای 
خدمت رسانی سریعتر در سطح شهر اجرایی کرده، 
نصب باکس های ماسه و نمک در سطح شهر است.

براي اولین بار در کشور و توسط اداره کل راه 
وشهرسازي استان اصفهان انجام مي شود؛
انجام خدمات شهرسازي و معماري با 

استفاده از سامانه الكترونیك در سطح استان
در راستاي دولت الکترونیک و رعایت حقوق 
زیربنایي  امور  سامانه  اولیه  نسخه  شهروندي، 
شهرسازي  و  راه  کل  اداره  توسط  شهرسازي  و 
استان اصفهان ارائه شد.به گزارش اداره ارتباطات 
اصفهان،  استان  وشهرسازي  راه  رساني  اطلاع  و 
استفاده از فناوري اطلاعات و ارتباطات به منظور 
و ۲۴  به صورت مستقیم  دولتي  توزیع خدمات 
ساعته به مردم مي باشد. در ارائه خدمات عمومي 
به شهروندان دیگر نیاز به مراجعه حضوري براي 
انجام کارها و خدمات دولتي نیست و البته این 
به مردم  بیشتري  اطمینان  و  با سرعت  خدمات 
راه  مدیرکل  قرآن  قاري  شود.علیرضا  مي  ارائه 
اینکه  به  توجه  با  اصفهان   استان  وشهرسازي 
کل  اداره  این  به  رجوع  ارباب  زیاد  بسیار  حجم 
با  است،  شهرسازي  و  معماري  حوزه  به  مربوط 
اعلام این خبر گفت: با استفاده از سامانه ایجاد 
شده، پاسخگویي و ایجاد ارتباط الکترونیکي در 
معماري  و  شهرسازي  حوزه  فرایندهاي  تمامي 
مي تواند  با کمترین هزینه ، سریع ترین شیوه 
به  توجه  با  .وي  پذیرد  انجام  بالاترین کیفیت  و 
الکترونیکي نمودن فرایندها در سیستم  اهمیت 
فناوري  رشد  به  نظر  با   : داشت  اظهار  اداري، 
و  بین مردم  اینترنت  از  استفاده  اطلاعات، رشد 
به منظور صرفه جویي در وقت و انرژي، حرکت 
به سمت الکترونیکي نمودن فرایندها بسیار حائز 

اهمیت است.

ارتقاء کیفیت همه سرویس های 
خدماتی از مهم ترین برنامه های 

مخابرات منطقه آذربایجان غربی در 
سال پیش رو است

غربی  آذربایجان  منطقه  مخابرات  سرپرست 
گفت: ارتقاء کفیت همه سرویس های ارائه شده 
به مشترکین از مهم ترین برنامه های سال پش 
رو و نحوه ی عملکرد بخش های مختلف چراغ راه 

آینده مخابرات منطقه آذربایجان غربی است 
.جلسه “کنترل پروژه” مخابرات منطقه آذربایجان 
غربی به ریاست مهندس چنگیز نوری، سرپرست 
مخابرات منطقه آذربایجان غربی، جمعی از معاونین 
و مدیران و روئسای ادارات شهرستان ها در سالن 
ویدیو کنفرانس ساختمان مرکزی مخابرات منطقه 
مخابرات  شد.سرپرست  برگزار  غربی  آذربایجان 
منطقه آذربایجان غربی در ابتدای این جلسه ضمن 
گرامیداشت یاد و خاطره شهید سپهبد حاج قاسم 
سلیمانی و همچنین جانباختگان حادثه هواپیمای 
مسافربری، حماسه حضور میلیونی ملت ایران در 
آئین تشییع جنازه این سردار بزرگ اسلام را موجب 
عنوان  آمریکایی  های  تروریست  و حقارت  خفت 
های  سیاست  تبیین  ضمن  نوری  کرد.مهندس 
مخابرات ایران و منطقه آذربایجان غربی برای سال 
پیش رو اعلام کرد که از نگاه مدیریتی مخابرات 
منطقه آذربایجان غربی سال کاری از همین امروز 
آغاز شده است.وی از عملکرد برخی از شهرستان 
ها و بخش های مخابرات منطقه آذربایجان غربی 
در  کیفی  و  فنی  های  ارتقاء شاخص  راستای  در 
سال گذشته تقدیر و تشکر کرد.سرپرست مخابرات 
منطقه آذربایجان غربی، بررسی های انجام شده در 
نحوه عملکرد بخش ها و ادارات مختلف مخابرات 
منطقه آذربایجان غربی بخصوص در حوزه کسب 
منطقه  مخابرات  آینده  مسیر  راه  چراغ  را  کار  و 
گفت  نوری  کرد.مهندس  عنوان  غربی  آذربایجان 
راستای  در  مهم  عنصر  یک  شفافیت  عامل  که 
تحقق برنامه های مخابرات آذربایجان غربی است.
وی بهبود کیفیت در همه حوزه های خدماتی را از 
مهم ترین برنامه های سال پیش رو برای مخابرات 

منطقه آذربایجان غربی دانست. 

استان سمنان آماده اجرای طرح حذف 
قبوض کاغذی گاز

از  سمنان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
استان  این  گاز  مشترکین  مشارکت ۹۴ درصدی 
در طرح حذف قبوض کاغذی گاز با هدف بهبود 
کیفیت و خدمات و صیانت از محیط زیست خبر 
نژاد  علیرضا شرفی  روابط عمومی؛  داد.به گزارش 
مدیرعامل شرکت گاز استان سمنان در توضیح این 
خبر گفت: با توجه به فراهم کردن زیرساخت های 
لازم، شماره تلفن های همراه از طریق ثبت از سوی 
کنتورخوان ها، ارسال پیامک به سامانه ۱000۱۹۴ 
با الگوی )شماره اشتراک*۱( و همچنین مراجعه 
آدرس  به  سمنان  استان  گاز  شرکت  سایت  به 
ثبت  )قسمت    www.nigc-semnan.ir
بر  که  شد  آوری  جمع  مشترکین(  همراه  تلفن 
از مجموع ۲۹۵ هزار مشترک گاز در  این اساس 
حذف  طرح  در  مشترک  تاکنون۲۸0هزار  استان، 
نژاد  کردند.شریفی  مشارکت  گاز  قبوض  کاغذی 
با تقدیر از مشارکت گسترده مشترکان فرهیخته 
استان افزود: در حال حاضر چاپ و توزیع قبوض 
کاغذی در ۵ شهر)درجزین، مجن، کلاته رودبار، 
بیارجمند و کلاته خیج( استان به صورت پایلوت، 
طریق  از  مشترکین  صورتحساب  و  شده  حذف 
پیامک به ایشان اطلاع رسانی می گردد. البته لینک 
اینترنتی مشاهده صورتحساب مشترکین در انتهای 
پیامک های ارسالی درج می شود و مشترکین با 
از جزئیات قبوض خود  توانند  از آن می  استفاده 
اطلاع یابند.وی با اشاره به اطلاع رسانی های صورت 
پذیرفته از طریق تبلیغات محیطی، ارسال پیامک 
و ... به منظور حذف قبوض کاغذی اظهار داشت: 
فرآیند ثبت اطلاعات مشترکین به منظور حذف 
قبوض کاغذی همچنان ادامه داشته و مشترکینی 
که تاکنون موفق به ثبت شماره همراه خود نشده 
اند می توانند از طریق یکی از روش های مذکور 
نسبت به ثبت شماره تلفن همراه خود اقدام کنند. 
پایان،  در  سمنان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
تکریم مشتری، بهره مندی از فناوری های نوین، 
مدیریت سبز و حفظ محیط زیست، بهبود کیفیت، 
سرعت در ارائه خدمات و صرفه جویی در هزینه 
قبوض  اجرای طرح حذف  مزایای  از جمله  را  ها 
کاغذی گاز اعلام و تصریح کرد: مشارکت مردم در 
اجرای موفق این طرح، موجب صرفه جویی قابل 
ملاحظه ای در مصرف کاغذ و جلوگیری از قطع 
هزاران درخت خواهد شد که امید است با همکاری 
کامل  شاهد حذف  زودی  به  مشترکین  تعامل  و 

قبوض کاغذی گاز در استان باشیم.

تقدیر نایب رئیس و عضو شورای شهر 
از شهردار گرگان

»محمدابراهیم جرجانی« نایب رئیس شورای 
عضو  کاظم نژاد«  »مهران  و  گرگان  شهر  اسلامی 
شورا از تلاش های دکتر »دادبود« شهردار گرگان 
و مجموعه شهرداری برای اجرای پروژه های موثر 
شهری به ویژه ساخت و بهره برداری از پروژه تقطع 
عنوان  به  )ع(  زمان  امام  گمنام  سربازان  روگذر 
گرگان  شهرداری  تاریخ  عمرانی  پروژه  بزرگترین 
تقدیر کردند. به گزارش مرکز اطلاع رسانی روابط 
بررسی  نشست  امروز  گرگان،  شهرداری  عمومی 
پروژه های پیش روی شهردری گرگان که شهرداری 
»دادبود«  حضور  با  دارد  کار  دستور  در  گرگان 
شورای  رئیس  نایب  »جرجانی«  گرگان،  شهردار 
و »کاظم نژاد« عضو شورای  اسلامی شهر گرگان 
اسلامی شهر گرگان برگزار شد.در این جلسه اجرای 
تقاطع غیرهمسطح در بلوار جرجان، روند پیگیری 
اجرای پروژه شهربازی، تله کابین و دیگر پروژه هی 
قرار گرفت.همچنین  بررسی  شهری گرگان مورد 
جرجانی«  »محمدابراهیم  جلسه  این  پایان  در 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر گرگان و »مهران 
کاظم نژاد« عضو شورا از تلاش های دکتر »دادبود« 
شهردار گرگان و مجموعه شهرداری برای اجرای 
پروژه های موثر شهری به ویژه ساخت و بهره برداری 
از پروژه تقطع روگذر سربازان گمنام امام زمان )ع( 
به عنوان بزرگترین پروژه عمرانی تاریخ شهرداری 

گرگان تقدیر کردند.

تداوم تولید در فولاد مباركه یعنی زنده بودن بسیاری از صنایع كشور

تعمیر ۴۹۲ واحد مسکونی مددجویی با کمک صدقات البرزی ها در ۹ ماه اول سال ۹۸

حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل شرکت 
فولاد مبارکه، در جلسۀ کمیتۀ مدیریت و در 
جمع معاونان و مدیران شرکت، تحریم صنعت 
فولاد و مشخصا تحریم فولاد مبارکه را دور 
از ذهن ندانست و افزود: دشمنان قسم خوردۀ 
جمهوری اسلامی به خیال خام خود، با ایجاد 
شرایط سخت و تحریم ها، راه پیشرفت و ترقی 
را بر کشور ما سد می کنند، اما آنچه مشاهده 
می شود این است که صنعت کشور ما امروز به 
رشد و بالندگی قابل ملاحظه ای رسیده است.

وی افزود: تحریم دوبارۀ شرکت فولاد مبارکه 
مسلما شرایط را سخت تر از پیش می کند، اما 
تمام  با  مبارکه  فولاد  شرکت  کارکنان  همۀ 
وجود ایستاده اند، چراکه توان و قدرت فولاد 
مبارکه در شرایط سخت است که خودنمایی 
می کند. در واقع در شرایط سخت و طاقت فرسا 
جوهرۀ وجودی مردان و زنانی که مسئولیت 
ادامۀ  در  می شود.وی  داده  نشان  پذیرفته اند 

سخنان خود، با اشاره به اهمیت تدابیر پدافند 
با  آمریکا  کرد:  تصریح  شرکت  در  غیرعامل 
به عنوان  را  مبارکه  فولاد  خود  تحریم های 
قرار  هدف  مورد  ایران  اقتصادی  بزرگ  غول 
داده است، ازاین رو باید به خاطر داشته باشیم 
همان گونه که شلیک گلوله به قلب و سر انسان 
او را از پای درمی آورد، محافظت از قلب و مغز 
فولاد مبارکه نیز الزامی است و این امر با رعایت 
در  غیرعامل  پدافند  دستورالعمل های  دقیق 
همۀ نقاط حساس شرکت امکان پذیر خواهد 
بود، تا در موقع بروز بحران کمترین خسارت و 
آسیب به شرکت وارد آید.مهندس عظیمیان با 
تشبیه شرایط جنگ و تحریم اقتصادی کشور 
رزمندگان  گفت:  تحمیلی  جنگ  شرایط  به 
دوران دفاع مقدس هشت سال شجاعانه در 
جبهه ها جنگیدند و امروز نیز صنعتگران کشور 
در جبهۀ صنعت، با حفظ و تداوم تولید، در 
حال مبارزه با دشمن اند و ثابت کرده و خواهند 

کرد که در هر شرایطی می توانند در بازارهای 
داخلی و جهانی حضور داشته باشند، زیرا بر 
تپنده  و  تولید  تداوم  و  که حفظ  باورند  این 
بودن  زنده  یعنی  مبارکه  فولاد  قلب  بودن 
در  کشور.وی  در  وابسته  صنایع  از  بسیاری 
بخش دیگری از سخنان خود، دستاوردهای 
ایمنی در تمامی نواحی و بخش های شرکت 
را قابل تقدیر دانست و گفت: ایمنی و رعایت 
موردتوجه  باید  همواره  آن  دستورالعمل های 
حفاظتی،  پروتکل  رعایت  با  گیرد.  قرار 
سلامت همۀ کارکنان تضمین می شود. رعایت 
الگوهای  شناخت  و  جهانی  استانداردهای 
کارخانه های دیگر کشورها باعث می شود فولاد 
مبارکه نیز در تراز جهانی مطرح باشد.اهمیت 
تولید محصولات ویژه در فولاد مبارکه بخش 
دیگری از سخنان مدیرعامل فولاد مبارکه در 
گفت:  خصوص  این  در  وی  بود.  جلسه  این 
انتقال  موردنیاز  ورق های  ویژۀ  تختال  تولید 

نفت و گازترش رخداد مهمی در تاریخ تولید 
محصول های جدید این شرکت است، چراکه 
دستیابی به این موفقیت بزرگ، کشور را از 
رنگی  ورق  تولید  می کند.وی  بی نیاز  واردات 
با براقیت بالا و مورداستفاده در صنایع لوازم 
خانگی را نیز از دیگر دستاوردهای ارزشمند 
اقتصادی  خاص  شرایط  در  مبارکه  فولاد 
کشور اعلام کرد و گفت: کسب این افتخارات 
فولاد  سینۀ  بر  پرافتخاری  نشان  همچون 
در  عظیمیان  می درخشد..مهندس  مبارکه 
را  تلاش  و  کار  خود  سخنان  پایانی  بخش 
راهکار عبور از گردنه های سخت امروز دانست 
و گفت: اجرای پروژۀ نورد گرم ۲ تعالی صنعت 
ایران را نشان می دهد و باعث می شود حرکت 
متوقف  کشور  اقتصادی  صنعتی  چرخ های 
نشود و صنایع مرتبطی که در حال حاضر با 
ظرفیت های پایین تر از ظرفیت اسمی فعال اند، 

دوباره احیا شوند و به چرخۀ تولید بازگردند.

امام  امداد  تأمین مسکن کمیته  مازیار محمدی مدیر 
)ره( البرز با تشریح تنوع خدمات مسکن به مددجویان این 
نهاد در زمینه های خرید، ساخت و تعمیر گفت: از ابتدای 
سال جاری تاکنون حدود ۳0 درصد از مجموع صدقه های 
پرداختی مردم البرز به این نهاد صرف تأمین هزینه خرید 
است.وی  حمایت شده  تحت  خانوارهای  مسکن  تعمیر  و 
این  خدماتی  مختلف  سرفصل های  بین  در  اینکه  بابیان 

نهاد به محرومان سهم قابل توجهی از صدقه های البرزی ها 
است  اختصاص یافته  مددجو  خانوارهای  مسکن  امورات  به 
واحد   ۴۹۲ تعمیر  صرف  ریال  میلیارد   ۱۱ از  بیش  افزود: 
میلیون   ۵۳0 که  است  شده  البرزی  مددجویان  مسکونی 
میلیون   ۶۲0 و  البرز  مردم  پرداختی  صدقه های  از  تومان 
تأمین شده  )ره(  امام  امداد  کمیته  اعتبارات  از  نیز  تومان 
جهادی  گروه های  نقش آفرینی  به  اشاره  با  است.محمدی 

مددجویی  تعمیر مسکن  ارائه خدمات  در  سازندگی  بسیج 
گفت: در این مدت ۷۸ واحد مسکونی مددجویی در شهر 
کرج ۵۱ واحد در ساوجبلاغ ۳۸ واحد در فردیس ۷۴ واحد 
در نظرآباد ۴۱ واحد در ماهدشت ۱۸ واحد در اشتهارد ۲۶ 
واحد در محمد شهر ۴۱ واحد در طالقان ۲۹ واحد در کمال 
شهر ۳۲ واحد در چهارباغ ۳۶ واحد در مهرشهر و ۲۸ واحد 
در بخش نساء با کمک صدقات البرزی ها تعمیر شده است.
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